

西雅圖中信福音中心

677 S King St Seattle, WA 98104 206-624-0988 ccmsgc@gmail.com www.ccmgospelcenter.org www.ccmseattle.org

第**87**期 4/2022

有句話說: It takes a village. 舉全村之力, 意思是 實現某些目標,需要許多人的幫助或參與。在福音事工 上,我們見證了「全村之力」的美麗,從弟兄姊妹的行 動中看見何謂成為「世上的光」。

對許多朋友來說,學習英語真是談何容易,考取美 國公民籍更是難上加難。藉著弟兄姊妹們的愛心侍奉, 中信五所福音中心在冬季班合辦共十三門英語課和七門 公民課,為大家提供了既有系統又全面的學習機會。

七門公民課各具重點、各有特色. 教材不單中英對 照,文字與影音俱備,部份課程音頻更能透過播放器的 「隨機播放|功能去製造考官提問的效果,有助提升面 試表現。若有快要面試的學員,幾所福音中心的同工和 義工更是無分你我,幫忙跟學員作一對一模擬面試。感 謝主! 先後已有不少同學成功考過入籍試, 回來報喜並 為主作了美好的見證。

在侍奉中, 弟兄姊妹活出上帝的愛且分享這份愛, 以生命影響生命。在學期將要結束的時候,有負責在最 後一節課分享的年長姊妹,用心地把西雅圖三門課共廿 一位弟兄姊妹的分享視頻都看過以後,感恩地表示他們 的生命見證、詩歌和信息分享、已經把上帝全備的福音 傳出去。同樣,我們開辦「生命之道」課程,在兩個學 期之間開辦「我們所見證的這道」基要真理課程,都是 IT TAKES A

There is a saying, "It takes a village," which means many people's help or involvement is needed to achieve some goal. Through the acts of brothers and sisters, we have witnessed the beauty of the collaboration of "a village" and what it means to be "the light of the world."

Many people find it difficult to learn English as a second language (ESL) and even more so to pass the U.S. naturalization test. To meet their practical needs, we offered a total of 13 ESL and 7 citizenship preparation classes that are made possible by volunteers from different parts of the States.

Study materials for citizenship preparation class are developed, complete with translation, and provided in text, audio and video formats. Some of our audio recordings can even be used to simulate a mock interview in the "shuffle play" mode of an audio player. Should there be an upcoming naturalization interview, staff and volunteers from the five Gospel Centers would step up and help with one-on-one mock interview, regardless of where the student lives. Praise God that many students passed the test and came back to share their joy and witness God's blessings.

We live in and share God's love while serving, thus impacting many lives for Christ. At the end of this past quarter, one of our elderly volunteers took the time to review the video recordings of some 21 brothers and sisters who shared their faith during the guarter, and expressed her gratitude for all the testimonials, music and messages that together have presented the full gos-

> pel. In the same way, we offer Bible study courses during and in-between guarters for the sake of the gospel, that we may share in its blessings.

Spring guarter shall start in early April with a total of 55 online classes to be offered by the five Gospel Centers. See next few pages for details. All are welcome. Lord willing, we hope to open up some of these classes for inperson participation.

May we continue to live out the Word of God and shine our light for Christ.

為福音的緣故,為要與人同得 這福音的好處。 春季班於四月初開課,有

中信五所福音中心合辦共55門 課,詳情見後頁。歡迎大家參 加! 主若願意, 我們盼望能夠 開放部份課程,嘗試網課與實 體課堂並行,讓西雅圖學員可 以選擇到福音中心實體上課。

願我們繼續活出上帝的話 語,為主發光發熱!

世人哪,耶和華已指示你何爲善。他向你所要的是什麼呢? 只要你行公義,好憐憫,存謙卑的心,與你的神同行。

"He has shown you, O mortal, what is good. And what does the Lord require of you? To act justly and to love mercy and to walk humbly with your God." Micah 6:8



西雅圖福音中心 Seattle Gospel Center

趁著白日,我們必須做那差我來者的工;黑夜將到,就沒有人能做工了。 約翰福音9:4 As long as it is day, we must do the works of him who sent me. Night is coming, when no one can work. John 9:4



CD231 趣味中文初級班 Children's Chinese Language Class

# 中信福音中心 春季網路課程 ZOOM CCM Gospel Center 2022 Spring Quarter



在四月至六月份期間,提供55門課:

### 52 門免費課程

英語、日語、公民入籍、聖經、電腦/ 手機、文藝興趣、聊天室、專題講座、 粤語課程及講座、孩童及青少年課程

3 門收費課程

電腦、影音製作

A total of 55 online classes between April and June:

#### 52 FREE classes

ESL, Japanese language, citizenship preparation, Bible study, computer & cell phone training, arts & hobbies, chat groups, topical workshops, Cantonese speaking classes & workshops, children & youth classes

3 classes w/ fees

Computer, audio/ video editing

#### 報名請掃瞄二維碼 Scan QR code to register



國語課程

Mandarin

Classes



粵語課程

Cantonese

Classes



孩童及青少年課程 Children & Youth Classes



### 課程表 Schedule

http://ccmgospelcenter.org/class/

#### <u>報名表 Registration</u>

國語: https://ccmgospelcenter.org/class/registration/ 粵語: https://ccmgospelcenter.org/class/register-cantonese/ 孩童: https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/



合辦機構: 中國信徒佈道會

免費家長課堂

## Children's Chinese Language Class 4/9 - 5/21 (7 lessons) Saturdays 10:30 - 11:45 a.m. [PDT]

- Targeted for children age 6 & up
- Helps children build a strong Mandarin Chinese foundation through language lessons
- Teaches good moral values through Bible stories
- Conducted in Mandarin Chinese
- Go to this link or scan QR code to register for CD232: https://ccmgospelcenter.org/class/register-youth/

## Parenting Class Boundaries with Kids 4/12 - 5/17 (6 lessons) Tuesdays 7:30 - 9:00 p.m. [PDT]

# Boundaries are more important than you may realize. Come and learn how to establish limits that will help

- your children succeed.
  Co-sponsored by CCM Gospel Center and Focus on the Heart Family Ministry. Conducted in Mandarin Chinese
- Go to this link or scan QR code to register for SP402: https://ccmgospelcenter.org/class/registration/

請掃二維碼或上網報名

網址: ccmgospelcenter.org

國語授課

zoom

課程代號: SP4O2

4/12 - 5/17/2022 (共6節) 週二晚上 7:30-9:00 (美西時間)

明確而實際的界線可以幫助孩子學習何時該說「可以」,何時該 說「不可以」,並會培養他們的責任感、自我控制力和自主性的 品格。父母要跟孩子設立界線並貫徹執行,需要有正確的法則。 本課程將幫助父母學習如何實踐「跟孩子立界線」的原則。

從心開始家庭事工

**Boundaries with Kids**